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VEHICLE APPLICATIONS
適用車型 PART NO. 8600

1. Rear Sway Bar 強化防傾桿 25.4mm  1PCS

2. Stab. Bush 防傾桿固定橡皮 2PCS

※ Please apply hand tools for installation 
    安裝過程請使用手動工具

Installation tips 安裝提示 ※ Please read the HARDRACE Tech Tips before installing the products.
    在安裝之前請詳閱 HARDRACE 技術提示

3. Bracket 防傾桿橡皮固定座  2PCS

4. Rubber Lock Ring 橡膠環 2PCS

5. Steel Clamp Ring 鐵束環 2PCS

Removal of rear TOE arms is suggested for easier installation.
Remove the bolts on the rear differential, slightly lower down the differential then you are able to swap the rear sway bar.
更換後防傾桿，建議拆卸後束角連桿，以利防傾桿取出
將後差速器本體固定螺絲拆下，將後差速器些微卸放，即可更換後防傾桿

Lock rings should be placed at the inner side of stabilizer 
bushings.
將橡膠環固定在內側

Stiffness Adjustable
可調軟硬

Alignment is required after installation.
安裝完成後，必須完成電腦四輪校正
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Warning 安全提示
Installation should only be performed by licensed mechanics who have the necessary skill and tools to do the job correctly and safely.
安裝需由合格的專業技師及工具執行，以確保安裝過程的正確與安全
When swapping the suspension kits, be sure to note the routing and mounting position of all wires, cables and bolts orientation, certain damage might be 
caused by reinstalling differently from the original factory position. Please refer to factory manual for proper installation and safety stands. 
當更換您車輛的懸吊套件時，請記下您的線組與管線安裝位置，非原廠相同的安裝位置可能會造成元件之損壞，造成車輛的危險。請參考原廠車輛手冊


